

## Homework for Reception Advanced (RCA) Level

Date due: 03/11/2024

الواجب البيتي للمستوى التمهيدي المتقدم

تاريخ التسليم: 2024/11/03

### التربية الإسلامية (Islamic Education)

- مراجعة الآيات (1 – 5) من سورة (الفلق) على الصفحة 10 في كتاب التربية الإسلامية-KG للتسميع داخل الفصل للتأكد من الحفظ.
- Revise **Verses (1-5) from** Surat (Al-Falaq) on P.10 in the Islamic Education Book-KG to recite in the classroom to verify memorisation.
- مراجعة الحديث رقم (2) (خَيْرُكُمْ مَنْ تَعَلَّمَ الْقُرْآنَ وَعَلَّمَهُ) على الصفحة 26 في كتاب التربية الإسلامية-KG للتسميع داخل الفصل للتأكد من الحفظ.
- Revise Hadeeth No (2) “**The best among you are those who have learned the Qur’an and taught it to others.**” on P.26 in the Islamic Education Book- KG to recite in the classroom to verify memorisation.
- مراجعة قصة النبي يونس عليه السلام (يونس والحوت) على الصفحة 96 من كتاب التربية الإسلامية – KG للأجابة عن السؤال أدناه للتأكد من ترسيخ الفهم الاستيعاب :
- Revise the story of Prophet Yunus (PBUH) (**Yunus & The Whale**) on P.96 in the Islamic Education Book -KG and answer the question below to verify clear understanding :
- أجبوا عن الأسئلة التالية:
- Answer the following questions:
  - لماذا يعتبر تعلم القرآن الكريم مهم في حياتنا اليومية ؟
  - Why is learning the **Holly Quran** so important in our daily life?
  - ماهو الدعاء الذي كان يقوله نبي الله يونس عليه السلام عندما كان في بطن الحوت ؟ إقرأه وأسمعه خمس مرات.
  - What was the Du'aa that **Prophet Yunus (PBUH) was saying** while he was inside the Whale’s stomach ? Read and recite it five times.

نشاط عملي: تذكروا قصة النبي يونس عليه السلام (يونس والحيوت) ثم لونوا الصورة أدناه.

**Activity:** Memorise the story of Prophet Yunus (PBUH) (Yunus & The Whale) then colour the picture below.

